



CANADA

Communique

No. 35
n

REFERENCE
FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

MAY 3, 1974
LE 4 MAI 1974

VISIT OF THE SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS TO POLAND
VISITE DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES EN POLAGNE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Hon. Mitchell Sharp, will pay an official visit to Poland from May 22 to 25 at the invitation of the Minister of Foreign Affairs of the Polish People's Republic, H.E. Stefan Olszowski. Mr. Sharp will be returning the visit of H.E. Stefan Jedrychowski, former Minister of Foreign Affairs of Poland, who visited Canada in October, 1970. During the visit Mr. Sharp will have talks with Foreign Minister Olszowski and senior Polish officials on bilateral matters as well as on international questions of mutual interest.

* * *

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, se rendra en visite officielle en Pologne du 22 au 25 mai prochain, à l'invitation du ministère des Affaires étrangères de la République populaire de Pologne, S.E. M. Stefan Olszowski. La visite de M. Sharp répond à celle que S.E. M. Stefan Jedrychowski, alors ministre des Affaires étrangères de la Pologne, avait faite au Canada en octobre 1970. Au cours de sa visite, M. Sharp aura des entretiens avec le ministre des Affaires étrangères, M. Olszowski, et de hauts fonctionnaires polonais, sur des questions bilatérales ainsi que sur les questions internationales d'intérêt commun.